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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 07.06.2024 

Číslo: 04831/2024/ORR- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 11. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 04.06.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

3. Memorandum o spolupráci medzi The Clean Hydrogen Joint Undertaking a Košickým 

samosprávnym krajom  

4. Výročná správa Košice Región Turizmus  

5. Vyhodnotenie Regionálnej inovačnej stratégie a Výročná správa Inovačného centra 

Košického kraja  

6. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024  

7. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024  

8. Rokovací poriadok Zastupiteľstva KSK  

a. Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

b. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja  

9. Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade partnerstva Košického samosprávneho 

kraja  

10. Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne podaných projektoch odboru regionálneho 

rozvoja  

11. Bod z plánu úloh: Informatívna správa o stave rozvoja cyklistickej infraštruktúry v KSK  

12. Bod z plánu úloh: Turzovské kúpele, Sobranecké kúpele a kúpele Byšta  

13. Návrhy, podnety a požiadavky  

14. Rôzne  

15. Záver 
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K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú 

a  prítomných členov komisie na 11. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 13 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predsedníčka komisie informovala o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla.  

 

Záver:  

Predsedníčka komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku.  

 

Uznesenie č. 25/2024  

Komisia schvaľuje program 11. rokovania Komisie Regionálneho rozvoja.  

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 13  

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 9. rokovania komisie bol schválený 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne 

požiadavky na tajomníčku komisie. 

 

Uznesenie č. 26/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 13    

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Memorandum o spolupráci medzi The Clean Hydrogen Joint Undertaking a Košickým 

samosprávnym krajom  

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Barbora Kováčová, poverený riadením odboru 

regionálneho rozvoja  

 

                                                                           (Prišiel 1 člen komisie = prítomných 14 členov)  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 
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Uznesenie č. 27/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 14     

Za: 14     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Výročná správa Košice Región Turizmus  

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice región 

turizmus.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Ihnát Miloš, Mgr. Ing.  s otázkou na menšie projekty v meste 

a p. Vargová Jurková mu odpovedala. Pán poslanec Igor Petrík sa poďakoval p. Vargovej 

Jurkovej a pridala sa aj predsedníčka p. Gergely Papp. Prebehla rozprava k problematike 

dotácií.  Pán RNDr. Martin Smrčo sa vyjadril, že Košický kraj je príkladom pre iné kraje 

v aktivitách KRT. Na záver pani riaditeľka oznámila, že plán aktivít zašle v elektronickej 

forme. 

 

Uznesenie č. 28/2024 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 14    

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Vyhodnotenie Regionálnej inovačnej stratégie a Výročná správa Inovačného centra 

Košického kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Peter Breyl, riaditeľ ICKK 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásila doc. Ing. Miriam Šebová, PhD., ktorá povedala, že bola 

v Inovačnom Centre Košického kraja na exkurzii so študentmi a vyjadrila veľmi dobrú spätnú 

väzbu. Následne prebehla diskusia k školským exkurziám. Pochvalu vyjadril aj Ing. Viktor 

Dulina.  

 

Uznesenie č. 29/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 14     

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 
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Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2024 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie č. 30/2024  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje Plán úloh komisie regionálneho rozvoja podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 14     

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2024   

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie č. 31/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 14     

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8 

Rokovací poriadok Zastupiteľstva KSK 

a) Prerokovanie protestu prokurátora proti ustanoveniu § 41 a § 49 Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie č. 32/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vyhovieť 

podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8:  
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Prítomní: 14     

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

b) Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie č. 33/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9:  

 

Prítomní: 14     

Za: 14      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9 

Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade partnerstva Košického samosprávneho 

kraja 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásili PaedDr. Jana Kallová, RNDr. Martin Smrčo, Ing. Igor Petrik, 

Mgr. Ing. Miloš Ihnát, ktorí sa pýtali na možnosti zapojenia do jednotlivých výziev a vzťah 

medzi UMR Košice a Radou Partnerstva Košického kraja. Na predmetné odpovedala 

tajomníčka komisie.  

Uznesenie č. 34/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade 

partnerstva Košického samosprávneho kraja 

 

Hlasovanie č. 10:  

Prítomní: 14     

Za: 14    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.10 

Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne podaných projektoch odboru regionálneho 

rozvoja 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
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(Odišiel 1 člen komisie = prítomných 13 poslancov) 

 

Uznesenie č. 35/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne 

podaných projektoch odboru regionálneho rozvoja 

 

Hlasovanie č. 11:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.11 

Bod z plánu úloh: Informatívna správa o stave rozvoja cyklistickej infraštruktúry v KSK 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásili Ing. Igor Petrik a Mgr. Ing. Miloš Ihnát, ktorí požadovali 

detailnejšie informácie o plánovaných projektoch v oblasti budovania cyklistickej 

infraštruktúry a tvorby strategických dokumentov, konkrétne koncepcií cyklodestinácií. Na 

predmetné odpovedala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 36/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh:. Informatívna správa o stave 

rozvoja cyklistickej infraštruktúry v KSK 

 

Hlasovanie č. 12:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.12 

Bod z plánu úloh: Turzovské kúpele, Sobranecké kúpele a kúpele Byšta  

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Barbora Kováčová poverená riadením Odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásil p. Ihnát Miloš, Mgr. Ing. s poznámkou, že ku kúpeľom Byšta  

chce predložiť na KSK petíciu spísanú starostami.  

 

Uznesenie č. 37/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Turzovské kúpele, 

Sobranecké kúpele a kúpele Byšta 

 

Hlasovanie č. 13:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.13 
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Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č. 14 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

Diskusia: Do diskusii sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.15  

Záver 

 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť. 

Ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 6.8.2024 o 13:30.   

 

 

 

 

 

..................................................   ............................................................ 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                               predsedníčka komisie 


